
Fra: Arne Storhaug <arnstorh@online.no>
Sendt: måndag 22. april 2024 16:50
Til: Bøblad Redaksjon; Epost Midt-Telemark Kommune; 

hary@mt.m.kommune.no; Karin Hagen
Emne: Høringsinnspill til Lifjellplanen.

FORSIKTIG: Denne eposten kommer fra en avsender utenfor organisasjonen. Ikke åpne vedlegg og 
klikk på lenker hvis du ikke er sikker på hvem avsender er og vet at innholdet er trygt.

Midt Telemark Arbeiderparti , Seniorforum, uttale om Lifjellplanen.

Etter medlemsmøte i MTA Seniorforum, der vi diskuterte forslagene i 
Lifjellplanen, ønsker vi å komme med følgenede uttale :

1.  Det er ikke formålstjenelig  med " markagrense " på Lifjelli i 
forbindelse med den utlagte planen.

2.  Det foreslåtte tomtefeltet, FB 20, opp fra parkeringsplassen mot 
Jønnbuflåtin, taes ut av planen.

3.  Ved en eventuell utvidelse vestover av tomtefeltet i området Grostul, 
FB21, må  skiløypetrasse sikres, gjerne som rekkefølgekrav, samt må 
det tungt vektlegges uttalene fra beitenæringen i området. 

4.  Medlemsmøtet mener at graden av hytteutbygging på Lifjell i og i 
tilknytning til områdene som den  fremlagte plan nå innebefatter, nå har 
nådd et volum som tilsier en svært restrektiv holdning  til videre 
utbygging av nye hyttefelter. 

Hilen Arne Storhaug
sekr.

 

 

 

 

 



 


